
项目名称：Uncloud Coffee 咖啡馆 

设计团队：Unknown Surface Studio 

面积：400 m²      

地点：泰国，春武里府 

 

设计特色：   

项目 –  这家坐落在泰国春武里府考林路旁的 Uncloud Coffee 咖啡馆，堪称一座将形式

与环境完美融合的建筑杰作。其位于三角形地块，一侧临近通往邦盛的主干道，营造

出遥望群山的绝佳景致。Unknown Surface Studio 的设计师们巧妙利用了这一独特的

地形，将建筑沿路一路延伸，巧分三大核心区域-迎宾式主入口结合酒吧与休息区、一

处环绕青翠庭院的户外休闲空间，以及宁静的内部就餐和工作区。设计师们直接汲取

了北极光那迷人缥缈的光影为灵感，通过抽象的手法重新诠释。 建筑流畅曲折的外形

刻画出极光闪现时那活力盎然的光影图腾，其拱形结构婉转依路而建，与环境自然地

水乳交融。无间断的流线型曲线既内敛又外扩，，将全部内外空间紧紧相连，孕育出一

种完整统一的建筑体验。为应对临路而建带来的干扰问题，设计巧妙地植入了多项人

性化措施。面向街道的不规则立面叠加着高挺的弧形屏障，以精心计算的角度打开，

最大限度地维持着山景视野，同时阻隔噪音和阳光直射的困扰。这一设置不仅增强了

声学舒适度，也帮助室内保持清凉宜人的环境。庭院的位置经过精心设计，以确保日

照和通景，让日光全天自然地注入室内。园林绿地和硬质景观元素的融入，以其浑圆

有机的外形缓慢流动，和建筑形式呼应递进。景观树木有侧重地分布在建筑边缘，既

起到天然隔声的作用，又为室内遮荫蔽阳，令室内室外完美衔接，建筑与自然界融会

贯通。 



 

团队 – 成立于 2020 年的 Unknown Surface Studio 是一家新兴的泰国建筑设计事务所，

总部位于曼谷。该工作室的设计理念巧妙地将环境情境和动态流畅的设计形式融为一

体，灵活回应周边环境。工作室最新的春武里咖啡馆就彰显了他们将建筑与环境无缝

结合的非凡能力。这家工作室擅长打造让人身临其境的空间体验，巧妙融合建筑与自

然元素。他们的建筑语言运用流畅的曲线和有机几何造型，在使用者与环境之间建立

深层连接。工作室对环境影响也素有高度重视，创造出可持续的绿色设计，在追求美

学舒适性的同时亦兼顾资源节约。凭借创新的语境化设计理念，，这家充满前景的工作

室孕育出一系列卓越的建筑佳作，提升人居体验的同时亦惜护生态平衡。Unknown 

Surface Studio 正是源于泰国，却彰显国际水准的优秀本土建筑设计力量。 

 

更多最新设计请关注公众号及官网动态 

欢迎进入 Archicasting 设计优司网站 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.archicasting.com/


Project：Uncloud Coffee 

Design Team：Unknown Surface Studio 

Size：400 m²    

Location：Chonburi , Thailand 

 

Feature： 

Project - Nestled along Thailand's Khao Lam Road in Chonburi Province, Uncloud 

Coffee emerges as an architectural marvel that seamlessly blends form and 

environment. Occupying a sharply triangular site adjacent to the main artery from 

Bang Saen, the cafe presents a stunning backdrop of majestic mountains. The 

designers at Unknown Surface Studio have masterfully exploited the site's geometry, 

extending the building along the roadside in three core zones - a welcoming 

entrance merging bar and seating areas, an outdoor lounge encapsulated within a 

lush courtyard, and a serene internal space for dining and work. 

 

Inspired by the ethereal allure of the Aurora Borealis, the design reinterprets these 

celestial light displays through an abstract lens. The building's sinuous form echoes 

the dynamism of the northern lights, with its arching structure gracefully hugging the 

roadway, melding effortlessly into its surroundings. Sweeping, uninterrupted lines 

interconnect all interior and exterior spaces, fostering a cohesive architectural 

narrative. 

 



Addressing challenges posed by its roadside location, the design ingeniously 

mitigates noise and thermal intrusion. The street-facing facade features towering, 

curved barriers that open strategically at select angles, maximizing mountain vistas 

while minimizing noise and heat transmission. Beyond acoustic comfort, this 

innovative system maintains a cooler indoor climate. 

 

The courtyard's strategic positioning channels unobstructed daylight and sky views 

into the interior, bathing the spaces in natural illumination throughout the day. The 

seamless integration of landscaping elements, including strategically placed large 

trees, serves as natural sound buffers while providing shade, blurring the boundaries 

between built and natural environments. 

 

Design Team - Founded in 2020, Unknown Surface Studio is an emerging Thai 

architectural practice based in Bangkok. The firm's design approach seamlessly 

blends contextual narratives with dynamic, flowing forms that respond fluidly to their 

environments. 

 

Unknown Surface Studio's recent Uncloud Coffee project exemplifies their mastery of 

integrating architecture with its surroundings. Situated on a triangular site in Chonburi, 

the cafe's sinuous form echoes the atmospheric patterns of the Aurora Borealis. 

Strategically oriented openings frame stunning mountain vistas while mitigating noise 

and heat intrusion. Sensitively positioned courtyards channel natural illumination 



throughout the interior spaces. 

 

The studio excels at crafting immersive spatial experiences that harmonize built and 

natural elements. Their architectural language employs sweeping curves and organic 

geometries that forge profound connections between users and context. With an 

acute awareness of environmental impacts, Unknown Surface Studio creates 

sustainable designs that minimize resource consumption while maximizing comfort 

and aesthetics. 

 

Through their innovative and contextually grounded approach, this promising 

practice delivers superlative architectural solutions that elevate the human experience 

while respecting the ecological balance. Unknown Surface Studio exemplifies 

architectural excellence rooted in Thailand. 

 

More Projects and Design Teams in www.Archicasting.com 

https://www.archicasting.com/en

